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OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO PALÁRIKOVO 

Číslo:  56/2018                                         V Palárikove, 13.09.2018   

 

 

 

Zápisnica 

z XXXIX. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Palárikovo, 

 
konaného dňa 13.09.2018 o 17.00 hod. v zasadacej miestnosti Domu kultúry v Palárikove  

s týmto programom: 

 

1/ Otvorenie 

 

2/ Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

3/ Voľba návrhovej komisie 

 

4/ Správa o činnosti obecnej rady a kontrola plnenia uznesenia od posledného   

    zasadnutia obecného zastupiteľstva  

    Spravodajca: doc. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ 

 

5/ Interpelácia poslancov OZ 

     

6/ Správa o plnení úloh rozpočtu obce, vrátane rozpočtovej organizácie ZŠ s MŠ K.   

    Strmeňa Palárikovo za I. polrok 2018.  

    Návrh na úpravu rozpočtu obce 2018.  

    Spravodajca: Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda komisie finančnej, pre správu OM a PČ 

 

7/ Stanovisko hlavného kontrolóra k plneniu úloh rozpočtu obce za I. polrok 2018  

    a k návrhu na úpravu rozpočtu.  

    Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

        

8/  Návrh na vykonanie inventarizácie majetku obce 

     Spravodajca: p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ 

 

9/ Diskusia 

     

10/ Návrh na uznesenie  

 

11/ Záver 
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Z Á P I S N I C A 

 

 

z XXXIX. zasadnutia Obecného zastupiteľstva P a l á r i k o v o, 

konaného dňa 13. septembra  2018 o 17.00 hodine v zasadacej miestnosti 

Domu kultúry  P a l á r i k o v o 

 

P r í t o m n í: 

sú podpísaní na prezenčnej listine, ktorá tvorí súčasť tejto zápisnice.  

 

 

1/ Otvorenie 

 

       XXXIX. zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Mgr. Jozef D e r ň á r, 

starosta obce. Privítal poslancov obecného zastupiteľstva. Konštatoval, že z celkového počtu 

11 poslancov obecného zastupiteľstva sú prítomní 8 poslanci. 

Ospravedlnila sa Mgr. Erika B r š e l o v á a p. Jaroslav B u j a č e k. Ing. Igor R e z d o v i č 

prišiel počas 5. bodu rokovania.  Ďalej privítal p. Alžbetu J a n k u l á r o v ú, prednostku OcÚ 

a Ing. Petra T o m š í k a, hlavného kontrolóra.  

 

 Predložil program rokovania dnešného obecného zastupiteľstva a spýtal sa všetkých 

prítomných poslancov, či majú  k programu doplnky na zaradenie. Prof. Monika Jankechová 

navrhla zaradiť do programu bod Hodnotenie technického zabezpečenia budovy ZŠ s MŠ K. 

Strmeňa. Keďže neboli navrhnuté ďalšie doplnenia programu rokovania, dal hlasovať za 

predložený návrh. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – Viktor Berkeš, Ing. Alžbeta Husková, prof. Monika Jankechová, Mgr. 

Rudolf Kodada, Ľudmila Košíková, Tomáš Slivoň a PaedDr. Miroslava 

Tóthová, Ing. Róbert Židuliak 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

2/ Určenie overovateľov a zapisovateľa 

 

     Starosta obce Mgr. Jozef D e r ň á r, za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia 

obecného zastupiteľstva u r č i l: 

      

p. Ľudmila K o š í k o v á, poslankyňa OZ   a 

     p. Viktor B e r k e š, poslanec OZ 

 

Ďalej za zapisovateľku  u r č i l: 

           Mgr. Silvia T ó t h o v á, pracovníčka obce 

   

 

3/ Voľba návrhovej komisie 

      

          Starosta obce Mgr. Jozef D e r ň á r, preložil návrh na voľbu návrhovej komisie v tomto 

zložení:  
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   PaedDr. Miroslava T ó t h o v á, poslankyňa OZ  

   Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ a 

   p. Tomáš S l i v o ň, poslanec OZ     

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – Viktor Berkeš, Ing. Alžbeta Husková, prof. Monika Jankechová, Mgr. 

Rudolf Kodada, Ľudmila Košíková, Tomáš Slivoň a PaedDr. Miroslava 

Tóthová, Ing. Róbert Židuliak 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

4/ Správa o činnosti obecnej rady a kontrola plnenia uznesenia od posledného  

    zasadnutia obecného zastupiteľstva.    

    Spravodajca: prof. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ 

 

Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „A“. 

 

5/ Interpelácia poslancov OZ 

 

Ing. Alžbeta Husková, predsedníčka komisie ŽP: 

   Interpelácia sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „B“. 

 

1. Po poslaneckom prieskume pripravenosti premiestnenia zberného dvora zo 

Štefánikovej ulice na Ľudovítov som na zastupiteľstve dňa 28.6.2018 žiadala, aby 

v najbližšom možnom čase bola predložené obecnému zastupiteľstvu štúdia variánt 

využiteľnosti existujúcich nehnuteľností a plán úpravy dvora s predpokladanými 

sumárnymi finančnými nákladmi na rozbehnutie prevádzky zberného dvora na 

Ľudovítove.  

Dňa 11.9.2018 Ing. Markusková zaslala poslancom a členom KŽP štúdiu zo dňa 

31.8.2018 jednej varianty využiteľnosti hál a celého oploteného areálu dvora. Dňa 

12.9.2018 na zasadnutí KŽP Ing. Markusková predložila k uvedenej štúdii 

predpokladané finančné náklady na spustenie prevádzky na Ľudovítove v celkovej 

výške 186 573 eur. Na stavebné úpravy rekonštrukcie haly A (centrum opätovného 

využitia vyseparovaných komodít) a haly B (triedenie a lisovanie papiera a plastov – 

je z toho potrebné 91 217,00 €, na elektrinu 52 356,00 €, lis 33 000,00 €, mikrobus 

10 000,00 €.  

Pokiaľ mi je známe, žiadna požiadavka na úpravu rozpočtu na tento účel zatiaľ ani 

nebola predložená a nie je ani predmetom dnešného rokovania.  

Druhý variant využiteľnosti hál – návrh časti poslancov – t. j., aby triedička a lis boli 

umiestnené v hale A, kde sú prevádzkyschopné šatne, sociálne zariadenia, kancelárie, 

jedáleň pre zamestnancov, nie je pripravený a teda ani nie sú zrejmé predpokladané 

finančné náklady.  

Z toho vyplýva, že plánovaný termín presťahovania zberného dvora v septembri t. r. je 

absolútne nereálny.  

Žiadam starostu obce, aby k uvedenému problému zvolal spoločné pracovné stretnutie 

poslancov a členov komisií a najmä: stavebnej, finančnej, životného prostredia 
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a odborných pracovníkov obce, s miestom konania na Ľudovítove, kde by boli 

predložené a vysvetlené štúdiá s predpokladanými finančnými nákladmi variant 

využiteľnosti hál a vonkajších priestorov zberného dvora. Až po  takomto pracovnom 

stretnutí zvolať mimoriadne zastupiteľstvo v tejto veci, aby sa už konečne rozhodlo, 

do ktorej haly aké pracovisko bude umiestnené a vyčísliť reálne a najpotrebnejšie 

náklady na spustenie prevádzky na novom mieste.  

 

2. Na včerajšom rokovaní KŽP, poslancov prekvapila žiadosť Ing. Markuskovej, aby 

sme súhlasili s opravou havarijného stavu kukavozidla a jeho financovanie zaradili do 

úpravy rozpočtu, pretože poslanci už v júli uznesením OZ č. 37/180730 odporučili 

zabezpečiť výmenu čela kukavozidla v hodnote 10 330,00 € bez DPH. Pokiaľ viem, 

na dnešné rokovanie nie je predložená taká úprava rozpočtu, kde by financovanie 

opravy kukavozidla bolo zahrnuté. Prečo, keď je to už dva mesiace poslancami 

odsúhlasené?  

 

3. Uznesením OZ 35/180515 sme súhlasili s kúpou pozemku EKN parc. č. 4339/4, aby 

mohol byť celý ohradený areál budúceho zberného dvora vo vlastníctve obce. V akom 

stave je rokovanie resp. príprava kúpnych zmlúv od vlastníkov tohto pozemku? 

 

4. Dňa 24.8.2018 som e-mailom žiadala zapisovateľku OZ, aby opravila bod VIII. 

uznesenia OZ č. 38/180816 tak, ako sme ho na zastupiteľstve schválili. Prečo nie je 

doteraz uznesenie v tomto zmysle opravené, a tak uverejnené na web stránke obce?  

 

5. V tejto súvislosti musím skonštatovať, že je mi veľmi ľúto, že oneskoreným 

uposlúchnutím protestu prokurátora zrušiť Záväzné stanovisko obce č. 455/2016 do 30 

dní od jeho doručenia t. j. do 16.8.2018, ktoré starosta zrušil až 5.9.2018, sme 

Agrovýkrmu, a. s. Senica dali do rúk argument o neuposlúchnutí protestu prokurátora 

v termíne, čo v odvolaní aj uviedli. Dúfam, že na prípadnom súdnom konaní 

oneskorené konanie starostu nebude dôvodom na zrušenie dôležitého Rozhodnutia č. 

844/2018.  Je pre mňa nepochopiteľné, že na priek môjmu zdôvodneniu a prosbe na 

OZ 16.8.2018, aby obec okamžite po vydaní rozhodnutia toto zaslala na vedomie SIŽP 

do Bratislavy, som sa musela opätovne vyslovene dožadovať, aby tak obec urobila, 

pretože aj takýto dokument môže ovplyvniť stanovisko odvolacieho orgánu. 

 

6. Na 36. riadnom zasadaní OZ dňa 28.06.2018 sme súhlasili s návrhom členov finančnej 

komisie, aby sa ušetrené financie použili na rekonštrukciu prístrešku a komunikácie 

v novom cintoríne s tým, že cenové ponuky budú predložené na odsúhlasenie 

obecnému zastupiteľstvu. Kedy bude predložená na schválenie OZ takáto cenová 

ponuka a kedy sa budú práce realizovať?  

 

7. Začínajú sa práce na úprave starého cintorína v réžii obce. Členovia KŽP viackrát 

odporúčali, aby vysekané náletové dreviny boli chemicky ošetrené a tak definitívne 

zničené, pretože obyčajným osekaním konárov, bez zlikvidovania koreňov iba 

podporujeme zahusťovanie porastov. Budú pri terajšej úprave starého cintorína 

porasty takto chemicky ošetrené?  
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8. Nielen na Štefánikovej ulici, ale i na iných verejných priestranstvách vo vlastníctve 

obce sú mnohé kríky a stromy prerastené a obmedzujú chodcov i vodičov. Žiadam, 

aby pracovníci TS aspoň najfrekventovanejšie a zarastené časti chodníkov upravili 

ešte pre začiatkom nepriaznivých jesenných a zimných mesiacov.   

 

9. Na zastupiteľstve dňa 28.6.2018 som v interpeláciách žiadala predložiť faksimilie 

dôkazu o viacnásobných návštevách Jána Palárika v Slovenskom Mederi, doteraz mi 

nebolo v tejto veci odpovedané.  

 

10. V mene čitateľov Našich novín ďakujem za znovuuvedenie spoločenskej rubriky, 

avšak žiadam odpoveď, či by sa pri uvedení mena zomrelého nemohol uviesť i dožitý 

vek. Keďže na vývesných tabuliach obce je vek nebohého zverejnený a teda príbuzní 

s tým už súhlasili, nebol by porušený zákon o ochrane osobných údajov.  

 

11. Ďakujem kontrolórovi obce, že potvrdil moju informáciu o protizákonne uzatvorenej 

Nájomnej zmluve č. 56/2018 medzi Obcou Palárikovo a p. Boborovou a navrhol ju 

zrušiť v termíne do 30.09.2018.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – keďže toho bolo na jednu schôdzu dosť, poprosím, aby 

sa tieto písomné informácie doložili a ja písomne v zákonnej lehote odpoviem.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – chcem znova pripomenúť, čo som povedal na 

poslednom zastupiteľstve, teda sa dopytovať na to, že kedy sa konečne začne odpratávať ten 

nahromadený odpad v areáli Konopníc, keďže je to v rozpočte dané a odpoveď, že nie je čas 

by už v období troch mesiacov mohla byť aj iná. Pretože za chvíľku aj vám končí volebné 

obdobie, nám poslancom takisto a ešte sa tam nespravilo nič, aby sa aspoň nejakým spôsobom 

eliminovalo to, čo sa tam nahromadilo. Chváliť sa len tým pekným, ako je to teraz na 

Kerestúri alebo aký máme zberný dvor je pekné, ale treba si pozametať aj to staré. Na toto 

sme peniaze dali a chcem sa spýtať, ako to pokračuje, kedy sa s tým mieni začať vôbec 

a druhá vec je, dosť nebezpečný výhľad je tu na ceste oproti PNS, tie brezy visia skoro až po 

zem a keď sa ide autom, tak pri odbočovaní doprava smerom na Selice, tak vôbec nie je 

vidieť prichádzajúce autá po hlavnej ceste, a keď chce niekto odbočiť doľava k Wellnessu, tak 

má problém s tým, že musí ísť až do protismeru.    

 

Mgr. Jozef  D e r ň á r : Dal som pokyn na vyseparovanie toho, čo a z toho vyseparovať dá. 

Naše kapacity sú ale tie isté, čo začínajú robiť cintorín. Čo sa týka opílenie briez, tak 

technické služby urobia, čo treba.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č,  poslanec OZ – robila sa ulica Slovenská a na konci ako sa odbočuje 

do Budovateľskej ulice, je nejaké veľká jama v asfalte, kde pri každom daždi stojí voda 

a takisto ani chodník nie je dokončený pri Ďungelových, tam chýba meter obrubníkov. Má to 

tak byť? 

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ – ako naprší, pôjdem sa tam pozrieť. Pán 

Ďungel požiadal zhotoviteľa, aby mu tam ten obrubník nedali, že on si tam sám dobetónuje 
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rampu , aby s vozíkom vedeli vychádzať na komunikáciu. Môžeme sa ich opýtať, či to tak 

stále chcú. 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ – mňa zastavil nový majiteľ bývalého domu p. 

Bršela, že pred jeho bránou nie je vchod do dvora. Či sa to bude nejakým spôsobom 

opravovať? Ja som mu odporučila, aby sa išiel informovať na obecný úrad.  

 

 

 

6/ Hodnotenie technického zabezpečenia budovy ZŠ s MŠ K. Strmeňa 

    Spravodajca: Mgr. Boris Holič, riaditeľ ZŠ  

 

Mgr. Boris H o l i č, riaditeľ ZŠ s MŠ – na poslednom zasadnutí rady školy som predkladal aj 

moje poznatky, ktoré som zistil na škole. Závažné problémy sú: budova je zateplená, ale pri 

zatepľovaní neboli použité tzv. štartovacie lišty, ktoré zabraňujú prístupu hlodavcom pod tieto 

zatepľovacie priestory. Vykurovacie telesá sú časovaná bomba čo sa týka hygieny a možnosti 

ohrozenia chodu školskej jedálne. Ďalším problémom sú permanentne vlhké alebo vytopené 

priestory pod kuchyňou. Je to 75 až 90 m2 nevyužívanej plochy, ktoré by mohli slúžiť ako 

sklady alebo prípravovňa. Ďalším problémom je vykurovanie školy. Zmluva o prenájme 

a vykurovaní končí 31.12.2020. Tomu ale predchádza skutkový stav, že regulačná stanica má 

cez 10 takých miest, ktoré sú hrozbou pre fungovanie a dopravu plynu ku kotlom, ale zatiaľ sa 

bezpečnostný technik vyjadril, že je to prevádzky schopné. Staré svietidlá v budove, ktoré už 

nezodpovedajú bezpečnosti. V zlom stave sú parkety v telocvični, okrajové časti sa 

rozpadávajú, dá sa to zachrániť nejakými novými obvodovými lištami. Ešte by som 

pripomenul osobité osadenie okien v malej telocvični. Začínajú opadať soklové steny 

v spoločných priestoroch. Ešte s čím zápasíme, sú finančné prostriedky. Ja som všetky tieto 

problémy a procesy zdedil. Pri spoznávaní celého vývoja, tak je situácia taká, že okno je 

vyplatené zo školských prostriedkov. Potrebujeme vyplatiť okno z obecných peňazí. Spodné 

časti boli úplne vyhnité, boli tam mraveniská a myšací trus. Stav bol naozaj vážny. Ja podnes 

deň ľutujem, že som tie faktúry podpísal. Nevedel som o žiadnych zásadách. Podobná situácia 

je aj pri skrinkách. Takže verejne prehlasujem, že aj v budúcnosti ak niečo nebude schválené 

zastupiteľstvom alebo príkazom, alebo nebudú poukázané peniaze, nebude sa nič robiť. 

Chceme niečo modernizovať, budovať, čo sa týka elektronickej dochádzky, elektronická 

evidencia výdaju jedál, ale budeme to musieť zastaviť. Takto sa ďalej neposunieme. Ešte by 

sme chceli zaviesť diétne stravovanie.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – dnes je deň pozitívneho myslenia. Veľmi si vážim 

dôslednosť pána riaditeľa. Je potrebné zistiť dôsledne aktuálny stav v našom rozpočte. 

Dlhodobo sa tu neschvaľuje  úprava rozpočtu, čo je vážna vec. Treba sa vrátiť k normálnemu 

fungovaniu. Sme schopní urobiť aj prístrešok aj chodník, ale to by sme prehĺbili zlý stav 

rozpočtu. Príjmy a výdavky by neboli v súlade a tým pádom nechcem vystaviť obec rôznym 

kontrolám. Toto je tá zásadná chyba. My nemáme schválené ihrisko, rôzne školské veci atď. 

 

prof. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ – ako predsedníčka rady školy sa teším, že tu 

sú aj niektorí zástupcovia, ktorí boli na rade. Popísal si stav a mrzí ma, že si povedal jednu 

vetu, že: dlhodobo sa neschvaľuje. Zažila som v obchode jednu situáciu a poviem osobnú 

skúsenosť a to nie som ani ješitná a klebety nie sú moja kapitola, prechádzala som okolo 

regálov a dotyčné dámy nevedeli, že ja vstúpim do toho radu a povedali vetu, že Igor 

Rezdovič a Monika Jankechová neschvaľujú projekty, ktoré podporujú školu a neschválili 

sme im teda okno za 12 700 eur. Dámy boli prekvapené, že som prešla, tak som povedala, že 
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odkiaľ majú túto informáciu. Tak povedali, že táto klebeta sa zdatne šíri po dedine a faktom 

je, že aj samotní zástupcovia školy na rade školy potvrdili, že oni majú iba informáciu, že 

obecní poslanci neschválili peniaze pre školu. A voči tomuto ja mám vážnu námietku, lebo 

my sme neschválili ak sa ja nemýlim úpravu rozpočtu iba raz a to bolo na júnovom 

zastupiteľstve v r. 2018. A ja teda priamo poviem, prečo sme to urobili. Pretože dlhodobo táto 

skupina poslancov nie je informovaná vopred o projektoch, ktoré sa v obci plánujú. Použijem 

jeden príklad a to bude práve tá spomínaná stena, keď my sme sa na obecnom zastupiteľstve 

26.6. dozvedeli, že tá stena je v katastrofickom stave, dozvedeli sme sa, že bude stáť vyše 

12 000 eur a že je potrebné tie peniaze odporučiť v úprave rozpočtu. V tom uznesení boli 

prijaté, všetci do nohy, ako majú ruky nohy, s triezvym rozumom, povedali sme: chceme 

škole pomôcť. A ja vám poviem úprimne, že mňa to uráža, a nehovorím len o sebe a to som 

v rade školy 3 volebné obdobie a Tomáš vie povedať, koľko prúserov som tam vyžehlila 

a ako som to odmediátorovala, a koľko som dobrovoľne urobila v rade školy a o Rezdovičovi, 

celá dedina by sa mu mala ospravedlniť, keď ho ohovárajú, že čo tento človek neurobil pre 

školu, lebo vo voľnom čase robí zabíjačky, brigády, zháňa prostriedky a škola v živote 

nemala toľko peňazí schválených týmto zastupiteľstvom ako mala za volebné obdobie, keď 

sme tu my. Treba na rovinu povedať, že my všetci by sme boli hlúpi, keby sme tej škole 

nepomohli. Všetci do nohy sme povedali, že sme za to, aby sa tá stena urobila. To jediné, čo 

sme požadovali a bolo to prijaté v uznesení, aby sme sa stretli a boli predložené tri ponuky, 

a chceli sme hovoriť o cene tej steny, pretože sa nám na prvý pohľad zdala cena 12 000 eur, 

nie je jednoduchý peniaz a poviem aj B, zvlášť keď existujú v obci zásady o hospodárení, 

ktoré sme schválili. Tak ja sa potom pýtam, že my sme tu fackovací panáci? Akože ja sem 

mám prísť a očakáva sa, že sedím tu, povie sa že úprava rozpočtu, ja zdvihnem ruku akože 

pekná, krásna, múdra a ideme domov? Veď to sú verejné financie. Čo je na tom zlé, že 

chceme vidieť tri ponuky a debatovať o tom, čo je pre nás všetkých to najlepšie? A pre mňa aj 

najlacnejšie. Pravdepodobne takto sa neprenáša tá informácia ďalej a škodí to. Nemal o nej 

vedomosť ani pán riaditeľ. K tomu, čo ešte hovoril pán riaditeľ, súhlasím absolútne s pánom 

starostom, že rozpočet treba presne takto nejako nastaviť teraz, lebo sme v takej situácii, ja sa 

skôr ale pýtam, prečo my sme sa do takejto situácie dostali? A ja sa znova pýtam v rámci 

informovanosti, prečo my sme sa dozvedeli až keď Boris Holič sa stal riaditeľom školy, že 

každý rok sa referuje na začiatku akademického školského roka stav materiálno-technickej 

pripravenosti ZŠ, že existuje revízna správa, ktorá tu je rok a pol a my o nej netušíme. Nám 

tam na troch miestach uniká plyn, sú tam deti, pedagógovia, zamestnanci. Chodí tam aj moje 

dieťa. Prečo my nie sme informovaní o tom, že je tam takýto vážny problém? My sme sa prvý 

krát dozvedeli, že máme podtopenú celú pivnicu, kde je voda. My môžeme mať pozlátené 

kúrenie v škole, keď vykurujeme trubky, ktoré sú dlhodobo ponorené pod vodou. A pre mňa 

toto poznanie na rade školy 6.9. bolo, že ja som prišla domov a do pol noci som sa 

spamätávala, že tam je mimoriadne havarijná situácia. V dobrom teraz poviem, že treba 

hľadať riešenie ako sa budeme vedieť efektívne k tomu postaviť, ale treba sa pýtať, prečo my 

sa do takejto situácie musíme dostať? Preto, že nie je dostatočný zdroj informácií. A jediné 

prospešné pre nás všetkých by bolo, keby sme mali dostatočné informácie. Ak neexistuje 

komunikačný kanál, neexistuje ani cesta, ani riešenie.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – to nie je klebeta, to je fakt. Keď príde riaditeľka školy, 

ktorá v mene školskej jedálne povie, že je treba to urobiť, lebo je to vážny stav, tak sme ju 

poverili, nech robí opatrenia tak, aby sa to v lete mohlo opraviť, aby nebola jedáleň 

v septembri zatvorená. Na tri výzvy nikto nereagoval, že to treba podporiť. Na ďalšom 

zastupiteľstve, ktoré bolo v lete som hovoril, že to treba urobiť, pretože ak nie, tak bude 

jedáleň zatvorená. Keby sme každý jeden projekt takto posudzovali, tak tu nič neurobíme. Ja 
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som si viac vedomý toho, že sú to verejné prostriedky, ako hocikto z vás, lebo ja za ne 

zodpovedám. A už dva krát v tomto volebnom období sme mali NKÚ. Vyššie od toho nič nie 

je. Prvý krát to išlo z ich vlastnej iniciatívy, kedy skúmali hospodárenie obce a zistili, že 

Palárikovo vyšlo najlepšie hospodáriacou obcou na Slovensku. Po druhé nejaká dobrá duša 

dala podnet, tak prišli opäť s tým, že všetky verejné obstarávania sme mali doložiť. Doložili 

sme ich a konštatovali, že je všetko v poriadku. Tu sa neschválili knižky, detské ihrisko, kde 

nám nariadila inšpekcia, že ihrisko pri Barine musíme odstrániť, tak sme dali nové. Preto 

máme už niekoľko mesiacov nevysporiadaný rozpočet. Máme úplne rozhádzané príjmy 

a výdavky. Je nejaká zákonnosť, ktorú musíme dodržiavať ak nie, môžeme tam mať aj milión 

eur, ale nemôžeme ich použiť.  

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ – tak hrubú demagógiu, ako si teraz povedal, to až 

oblaky brzdí, pretože my sme schválili, že sa môže opraviť to okno, ale napriek tomu sme 

chceli vedieť, či neexistuje lacnejšia ponuka. A ako som sa dozvedela, v jeden deň sme to 

schválili a o deň alebo o dva tam už okná boli. Čiže oni už boli vyrobené a boli aj osadené. 

Ako boli vyrobené a ako boli osadené to zase pán riaditeľ veľmi dobre vie, že on by ich nebol 

odsúhlasil v takom stave ako sú, ale žiaľbohu sú hotové, zaplatíme ich. Ostatné veci, že NKÚ 

nezistil žiadnu chybu v našich účtovníctvach, za to sme zodpovední práve my, poslanci, lebo 

sme ti dodatočne, až do minulého zastupiteľstva všetky náklady, ktoré boli aj nad rámec 

schváleného rozpočtu vždy odsúhlasili, aby len nebolo zle a aby obec šlapala, aby nedošla 

kontrola. Neviem o tom, že by sme niečo až do minulého zastupiteľstva neboli schválili 

dodatočne v rozpočte. Ľutujem, že sme minulý rok neposlúchli právnikov, ktorí nám doslova 

a do písmena radili, že keďže robíš toto nad rámec zákona, porušuješ zákony, rozpočtové 

veci, máme ťa odvolať. Vtedy sme sa postavili, že nie nebudeme to robiť. Ja som na to 

povedala, že ako poslanci ťa nemôžeme odvolať, na to je treba petícia občanov, to nám 

hovorili ľudia po petícii, čo sme vyvolali ohľadne farmy. Ja som vtedy povedala, že toto ja 

v žiadnom prípade organizovať nebudem, lebo to nemá zmysel. Za prvé potrebujeme, aby 

obec fungovala, za druhé, kým by si sa odvolal a navrhol sa nový, už sú nové voľby 

a vyslovene môžeš len mne ďakovať, lebo prišli za mnou viacerí, aby som to zorganizovala, 

som to odmietla. Takže nehádž na naše hlavy, na záver tohto volebného obdobia to, čo 

hádžeš, lebo to je vyslovene klamstvo a urážaš nás všetkých, čo tu sedíme. 

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – ja len jednu vec poviem. Bol som pred týždňom na 

oslavách v Šuranoch. Pán primátor povedal, že sa im podarilo za štyri roky preinvestovať 

1 100 000 eur. Nám bez toho cyklochodníka sa podarilo 1 500 000 eur a to sme tretina zo 

Šurian. Vy nevidíte, že aký je tu rozvoj? Koľko je tu projektov, o ktorých iné obce ani 

nesnívajú? Tak čo mi ty tu vyčítaš prosím ťa. Aký máš podiel na tom? Že si občas dvihla 

ruku? Veď si uvedomujte, že tu sa podarilo také dielo, ktoré bude dlhodobo zdobiť túto obec 

a bude na ňu obec pyšná. Veď to nebola taká robota, že sme dakde niečo povedali. To bola 

vážna práca, takže skús dakedy aj pozitívne oceniť. Skúsme sa vrátiť do normálu, ja som 

nespôsobil stav, aký je a je mi ľúto, že to tak prišlo. Napriek tomu sa nám podarilo toľko 

projektov. Keď som v Šuranoch sa pýtali hasiči, či sme už podali projekt na hasičáreň a my 

sme prvý, čo ju už máme hotoví. Šurany ešte len podávajú. Je tu milión vecí, ktoré sa podarili 

a z ktorých sa treba tešiť. A to je práca moja a mojich odborných kolegov. To je každodenná 

vážna práca, ktorá prináša ovocie do Palárikova a budem rád, keď to tak bude aj v budúcnosti.  
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7/ Správa o plnení úloh rozpočtu obce, vrátane rozpočtovej organizácie ZŠ s MŠ K.   

    Strmeňa Palárikovo za I. polrok 2018. 

    Návrh na úpravu rozpočtu obce 2018.  

    Spravodajca: Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda komisie finančnej, pre správu OM a PČ 

 

   Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „B“. 

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – nedá mi nezareagovať. Do júna t. r. sa všetko 

upravovalo. Rozpočet sa do júna plnil veľmi dobre, za predchádzajúce roky, čo ale teraz 

nebudem môcť konštatovať. Sám si protirečíte, keď hovoríte, že za posledné štyri roky NKÚ 

dva krát hovorilo o tom, že stav obci je vynikajúci, ale vzápätí poviete, že dlhodobo máme zlý 

rozpočet. Finančná komisia nie je tvorcom rozpočtu obce, tvorcom rozpočtu obce je obecný 

úrad, ktorý plánuje svoje príjmy a výdavky. Traja poslanci, ktorí sú momentálne tuná, plus 

jedna členka finančnej komisie sa k nemu vyjadrujú a dávajú odporúčacie alebo zamietavé 

stanovisko, alebo návrhy na úpravu, ktoré sme dali v júni 2018 prvý krát. Musíte rozpočítať 

sám, čo plánujete v tom roku minúť a keď chcete minúť niečo viac, tak bohužiaľ to funguje 

tak, že najprv sa minie a potom na následné zastupiteľstvo sa dá do úpravy rozpočtu, upravte 

mi to, lebo sme už sme to minuli. A aby bol rozpočet správny, musíme za to zahlasovať. Ja 

bojujem za to, aby to tak nebolo. Od decembra je správa na plynový regulátor. Kedy budeme 

počuť, že je tam havarijný stav? Prečo sa s tým nezaoberáme? Rozpočet obce je pre starostu 

záväzným dokumentom, ktorým by sa mal riadiť a mal by ho dodržiavať. A keď ho prečerpá, 

nie je to vina poslanca ani finančnej komisie. Keď chce prečerpať starosta rozpočet 

v jednotlivej kapitole, prediskutuje to s poslancami, dá návrh na navýšenie danej kapitoly a to 

sa má kedy odsúhlasiť? Veď predtým, ako sa majú tie peniaze minúť. Prejdem k tej ZŠ, je 

tam veľa nezrovnalostí, ktoré ani matematicky, ani logicky nám na komisii nešli do hlavy. Za 

komisiu neodporúčam zastupiteľstvu prijať v tomto znení, ale posunúť na prepracovanie.  

Úpravu rozpočtu ZŠ k 31.8.2018 treba tiež prepracovať tak, ako by to malo byť.  

Rozpočet obce k 30.6.2018 za komisiu môžem skonštatovať, plnenie príjmov sa vyvíjalo 

pozitívne. Bežný rozpočet je prekročený. Výdaje presahujú príjmy. Otázka znie, kto to má na 

svedomí. Keď odsúhlasíme úpravy, tak budeme v poriadku, ale dodržiavanie rozpočtu je 

úlohou starostu. Komisia odporučí tento návrh monitorovacej správy k 30.6. zastupiteľstvu 

prijať podľa predlohy.  

Úpravu rozpočtu č. 8 zastupiteľstvo berie na vedomie.  

Úprava rozpočtu č. 9 bol by som rád, keby pán starosta odkomunikoval jednotlivé položky 

a vysvetlil pár položiek. Konečná suma 770. výročia bola vysoká. Ďalšia položka je 

zvyšovanie miezd zamestnancov.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – úprava rozpočtu nie je že niekde navýšime, potom 

musíme niekde aj zobrať. Čo je prioritou, to treba riešiť. Keď sa niečo dôležité pokazí, ja 

nebudem čakať tri mesiace kedy zasadne zastupiteľstvo, aby to schválilo. Niekde musí 

rozpočtárka nájsť peniaze a inde ich musí zobrať, aby sa to vyvážilo. Keď sme brali na 

vedomie, že bude výročie sme v tom čase nevedeli, koľko budú stáť tie knihy. To, že sme 

navýšili mzdy sme hovorili, že aj vo verejnej správe je možné dať 13. alebo 14. plat. Ja ako 

zamestnávateľ by som si mal vážiť ich prácu a aj ich oceniť. Ja nie som ten, čo vie odpovedať 

čo je pod ktorým riadkom v rozpočte. Na to je komisia, aby ste si to tam vysvetľovali. 

Chceme za sebou nechať poctivú prácu.  
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Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – navýšenie miezd, pýtali sme sa na komisii a bolo nám 

povedané, že asi na to, že dve osoby odchádzajú. Vy ste z tohto nepovedali absolútne nič. Za 

čo mám teda hlasovať, keď vy hovoríte niečo úplne iné ako na komisii.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce - to čo som povedal, ten 13. plat, to je pravda.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – ten sme vám schválili. A teraz ste nám k tejto úprave 

povedali niečo úplne iné.  

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce - bude tam aj 14. plat a prijali sme ďalších zamestnancov. 

Odchádzajú tu 3 dôležití ľudia.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – ja som sa pýtal k týmto navýšeniam rozpočtu, nie na 

13. plat. Na TS je v rozpočte 200 tisíc eur, tak ja sa pýtam na čo je navýšenie 10 tisíc k 31.8. 

Odôvodnením bolo, že zamestnanec zber. spoločnosti sa presúva na OcÚ. Tak isto som sa 

jednoducho pýtal na mzdy OcÚ.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce - to by vám na komisii povedali.  

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – veď my sme komisia.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce - tak prečo ste sa nepýtali rozpočtárky?  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – klobúk dole pred prácou pani Kurucovej, tá si 

zaslúži obdiv, ale tieto vysvetlenia sú dôležité od starostu predtým, ako si to chce dať 

schváliť. Tieto položky sú už vyplatené podľa mňa. Čiže vy nežiadate o navýšenie týchto vecí 

dozadu, nie dopredu.  

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ - pri každej faktúre je veľké razítko, že súhlasí 

s rozpočtom. A toto mi nie je celkom jasné, že faktúru vyplatíme v súlade s rozpočtom 

a potom ju až dávame OZ na schválenie.  

 

Je to bežná prax každej samosprávy, že úprava rozpočtu ex post – tam je napísané, že medzi 

obecnými zastupiteľstvami starosta riadi obecné operácie. Potom sa vysvetlí, keď je to 

zasadnutie. Veď štyri krát do roka by malo teoreticky byť zasadnutie.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – keď hovoríme o údržbe tech. služieb, ja som tam bol 

a nie raz. Ja nenamietam nič voči tomu, že sa mali opraviť. Len ten postup chcem namietnuť. 

4.5. ste podpísali zmluvu o tom, že dostaneme 30 tisíc na požiarnu zbrojnicu. 30.7. bolo 

zastupiteľstvo a nikto nepovedal ani slovkom o tom, že je nejaký havarijný stav v dielni a 6.8. 

bola spravená objednávka na opravu dielní. Prečo ste nám nepovedali na OZ, že chcete 

opravovať dielne?  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – ja rozumiem o čom je reč. Teraz si predstavte, že firma, 

ktorá sa podujala robiť hasičskú zbrojnicu robila a zrazu prišli, že idú robiť kanalizáciu, 

vodovod atď., nepotiahneme aj do dielne? Veď tam sú ľudia potrebujú si ruky umyť, 

potrebujú kúrenie, tak sme to dali spraviť jedným vrzom.  
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Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – nebolo nám jasné navýšenie položky 632 energie 

(dom smútku, ul. Komenského a Štúrova). Veď to máme zazmluvnené spoločnosťou Magna 

a prečo nie sú tieto ulice zahrnuté v zmluve.  

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ – sú dve záležitosti. Jedno bol pôvodný stav 

a zmluva keď sa uzatvárala, ďalej boli nejaké rozšírené počty svietidiel a počty odberov, ktoré 

sú aj pre kamerový systém. Na ul. Štúrovej a Komenského sú nové odberné miesta. Neboli 

predmetom pôvodnej zmluvy. Tu je nesúlad, pretože tam máme aj iného dodávateľa energie. 

V tomto čase robíme energetický audit, výsledky ktorého zverejníme a na základe ktorého by 

malo dôjsť k úspore a mal by byť iba jeden vysúťažený dodávateľ energie.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – ak sa majú presúvať položky medzi kapitolami, tak 

nerozumiem, prečo máme schodok vyše 5 % na pol roka a čoho sa budeme držať do budúcna? 

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – prečo tak vychádza? Lebo tri hlavné položky nie sú 

schválené. Detské ihrisko, knižky a neviem ktorá tretia nám robia šarapatu. Keďže nebol 

upravený rozpočet, tým pádom sme v mínuse a pritom máme peniaze na účte. Formálne treba 

urobiť úpravy, len musí byť k tomu uznesenie. Sú to reálne a opodstatnené výdavky. 

Kontrolór pozná tie pochody, vysvetlite si to na komisii. 

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – My sme neschválili ani príjem ani výdaj. To s tým 

nemá nič spoločné. Tak je prečerpaná nejaká kapitola. naša predstava je taká, že poslanci 

majú komunikovať so starostom, čo chce robiť a nie aby sa poslanci pýtali, čo treba spätne 

odsúhlasiť.  

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – tých 10 tisíc na ihrisko je veľká položka, vypýtam si 

aspoň dve tri ponuky.   

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – my máme ponuky, to musí byť zo zákona.  

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – tak prečo ste nám ich dali ex post? Nikto nikoho 

neosočuje, ale sa snažíme k niečomu dopátrať.  Na oslavy sme schválili 10 tisíc, aspoň dvaja 

sme sa pýtali, či to bude stačiť a zrazu sa to vyšplhalo na 28 tisíc.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce - ja neviem v januári, koľko bude stáť pódium v máji. 

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ – v júli nám bolo oznámené, že je havarijný stav 

kuka vozidla. Určite nebolo narozpočtované, že sa predpokladá nejaký havarijný stav kuka 

vozidla. V júni sme schválili 10 300 eur bez DPH na kúpu nového. Ja sa teraz pýtam, lebo 

včera ma skoro vystrelo, keď ma Ivetka obvinila, že sme neschválili 10 tisíc na opravu 

vozidla. Ja som vtedy hneď povedala, že my sme to v júli odsúhlasili.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce - prepáč zastavím ťa, odsúhlasiť je jedna vec, ale odkiaľ 

zobrať je druhá vec, to je tá úprava rozpočtu. 

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ – teraz sa pýtam pán starosta, v ktorej položke je 

tých 10 tisíc v tomto upravenom rozpočte. Nie je to tam. Tak vieme od júla, že sme 

odsúhlasili tie peniaze a nie je to tam uvedené. Tak sa pýtam, či sú tam? 
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Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce - nie, lebo máme vysoký deficit v rozpočte, tak to 

nevieme upraviť.  

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ - ale toto vieme na 100 %. Mám tu zápisnicu 

z decembra minulého roka, kde sa  pýtam na oslavy, koľko by mali stáť. 

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – to sa nedá presne naplánovať.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – na základe zásad sme si za dva roky vytiahli všetky 

faktúry, ktoré boli nad 2 000 eur. Keď nepočítam Magnu energiu a plynárov, čo je suma daná, 

nepočítali sme Brantner a Slovnaft, našli sme tam za celý rok 10 faktúr nad 2 000 eur. Z toho 

bolo 5 - 6 nejaký projektov, ktoré tu aj tak schvaľujeme. Takže k piatim veciam, ktoré sa 

minuli navyše by sme museli sedieť.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – ja len chcem povedať, že sú obdobia, kedy je stavebný 

boom, stavebné firmy nestíhajú robiť objednávky, sú obdobia kedy je mínus, vtedy idú pod 

cenou. Teraz sme išli robiť verejné obstarávanie na ten chodník na cintoríne. Máme 

obstarávanie, máme 3 ponuky. Jedna je cez 50 tisíc, druhá nejaký 40 tisíc a tretia nejakých 35 

tisíc. Isteže tá najlacnejšia by bola najlepšia. Keď sme ale hľadali firmu, ktorá by nám omietla 

zberný dvor, nikto to nechcel robiť, lebo to pre nich nebolo zaujímavé. Zdravotné stredisko – 

bolo obdobie,  kedy sme potrebovali rýchlo použiť peniaze od vlády. Škola, tam sme dostali 

prísľub od štátu na 240 000 tisíc. Vyhrala firma, ktorá dala cenu ani nie 200 tisíc a ja sa bojím 

ako to dopadne.  

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ – ďakujem, že si povedal že máme tri cenové 

ponuky, lebo ja som sa v interpeláciách pýtala, že v júni tohto roku sme súhlasili s návrhom, 

že bude urobený prístrešok a komunikácia na novom cintoríne. Ja som sa pýtala, kedy bude 

predložená táto cenová ponuka na schválenie OZ a kedy sa budú práce realizovať? Je 

zaujímavé, že už vieš, že sú tri cenové ponuky a nedal si ju na dnešné zastupiteľstvo schváliť.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce - keď nie je úprava rozpočtu, tak mi nemôžeme len tak 

schváliť 35 tisíc. A čo ďalej s rozpočtom?   Keď schválime 35, tak musíme niekde ubrať 35. 

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ – keď máš cenové ponuky, tak sme to mohli dať do 

rozpočtu. 

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce - najprv sa musia schváliť tie staré veci, ktoré nás brzdia. 

My nemôžeme ísť do nových vecí. Je to dobrá vec, ale to nemôžeme dovoliť, lebo tomu 

predchádza úprava rozpočtu. 

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ - čiže ten kuka voz za 10 tisíc nie je taký súrny, ako 

radšej prijať jedného zamestnanca do TS?  

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ – on bol len presunutý, on nebol prijatý. 

 

Ing. Iveta M a r k u s k o v á, manažérka zber. spoločnosti - do zber. spol. berieme šoféra na 

plný pracovný úväzok na nové auto a troch ľudí.  
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Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – sám neviem, čo by sme mali odporučiť po tejto 

rozprave. Navrhujeme úpravy v úprave č. 9. Jedná sa o položky 635 rutinná údržba TS, 

položka 633 materiál OcÚ, položka 610 a 620 mzdy a odvody a položka 637 služby, školenia, 

posudky, prídel do SF, stravné lístky. Navrhovali sme, aby boli vypustené z rozpočtu o túto 

istú sumu upraviť výnos dane v položke 111 003.  

 

 

 

8/  Stanovisko hlavného kontrolóra k plneniu úloh rozpočtu obce za I. polrok 2018   

     a k návrhu na úpravu rozpočtu. 

     Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

 

   Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „C“. 

 

 

 

 

9/ Návrh na vykonanie inventarizácie majetku obce 

    Spravodajca: p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ 

   

   Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „D“. 

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ - keďže sa blížia voľby a v závere roku by to 

malo nové zastupiteľstvo vykonať,  odporúčam vykonať inventarizáciu majetku obce  

v priebehu roka a to k 31.10.2018,  keďže sa inventarizácia môže robiť kedykoľvek 

v priebehu roku. 

 

  

 

10/  Diskusia 

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ – ja sa chcem spýtať p. Zálešáka, či je naozaj 

havarijný stav toho kuka vozidla.  

 

p. Vladimír Z á l e š á k, vedúci TS – je to potrebné opraviť.  

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ – ja navrhujem, aby sme to dali do rozpočtu.  

 

p. Vladimír Z á l e š á k, vedúci TS – udržujeme to pri živote, ale opraviť to nevieme.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – pani účtovníčka by sa mohla vyjadriť, či je možné dať 

to do rozpočtu. 

 

p. Eva K u r u c o v á, zamestnankyňa OcÚ – momentálne k 31.8.2018 sa to nedá. Uvidíme, 

čo bude v priebehu septembra.  
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Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – treba to naformulovať tak, že v prípade vytvorenia 

priaznivých podmienok v rozpočte obce, objednať opravu čela na smetiarskom vozidle. 

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – nedá sa to, keď sa zachová ten návrh úpravy 

rozpočtu, ktorý bol predložený poslancom. Ja som za finančnú komisiu dal návrh na úpravu 

rozpočtu. V prípade, ak poslanci schvália môj návrh v takom znení, ako som ho prečítal, je to 

možné.  

 

Ing. Iveta M a r k u s k o v á, poslankyňa OZ – poslanci dostali štúdiu ohľadne zberného 

dvora. Od momentu ako sme dostali kľúč od zber. dvora, tak som tam volala odborníkov. 

Možno nie ste spokojní s tým, že je vypracovaná jedna štúdia, ale táto štúdia zohľadňuje 

všetky možné potreby. Je to najlepšie a najekonomickejšie. Celkový náklad by bol 200 tisíc 

eur. Najdôležitejšia etapa na spojazdnenie bude stáť 54 000 eur. Vyplýva to z bodov, ktoré 

máme splniť v rámci protipožiarnej ochrany. Teraz ide skúšobná prevádzka. Mala som 

rozpočet na celkovú úpravu obidvoch budov. Bol vo výške 99 000 eur. Ale je to dosť peňazí. 

Tak som dala vyhotoviť druhú cenovú ponuku a zase to bola tá istá ponuka. Prvá hala by sa 

mala spraviť na skladové priestory a centrum opätovného použitia a tam by som chcela 

vybudovať chránenú dieľňu. Ja som obvolala ministerstvo a dotácie práve na tieto centrá by 

mali ísť na budúci rok. Viac variant by sa dalo spraviť, keby máme čistý priestor bez budov. 

To, aby sme tam mohli ísť, netreba veľké úpravy, ale neviem, či je to možné zakomponovať 

do rozpočtu.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – dnes by som o tom nechcel rokovať. Mám to síce na 

maily, ale nevidel som to. 

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – všetci sme odsúhlasili presun zber. dvora na 

perifériu. Ten dvor sa predal obci v máji 2017, teraz je september 2018 a my sme vedeli, že to 

bude potrebovať opravy a súhlasili sme s tým. V lete 2017 sme sa pýtali na štúdiu, ako sa ten 

dvor prerobí, predtým, ako sa tam začnú tie peniaze liať. To je jediné, čo od vás pýtame. 

Nechceme vás brzdiť. Chcem len povedať, že sa neviem vyjadriť k tej mapke. Určite budeme 

ešte k tejto téme hovoriť.  

 

Ing. Iveta M a r k u s k o v á, manažérka zber. spoločnosti – chcela som vám to premietnuť na 

dataprojektory, ale pozrite si to v mailoch. Ono sa to všetko tvaruje.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – len chceme byť oboznamovaní, kam smerujú tie 

peniaze. Prečo nepoviete vaše myšlienky aj ostatným? 

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ – sedeli sme okolo toho už viackrát. Najprv sa má 

rozhodnúť kde čo bude a až potom projektovať elektrinu. Prečo hala, ktorá je v dobrom stave, 

prečo sa tam plánujú veľké úpravy, keď tam bude len skladisko. Na to sa musíme riadne 

stretnúť a nie takto to naháňať a vedeli sme, že sa tam chceme sťahovať v septembri. 
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Ing. Iveta M a r k u s k o v á, manažérka zber. spoločnosti - my sme od začiatku vedeli, že 

vhodná je tá druhá hala. Kvôli výške, lebo potrebujeme, aby sa tam dostali nákladné autá.  

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ – mali sme sa stretnúť tam na mieste, aby sme to 

všetko videli a mohli ti schváliť tie peniaze.  

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – ideme robiť nejaký projekt, ktorý tiež stojí peniaze. 

My sme dali úplne inú myšlienku, keď sme tam boli a tá je zase zavrhnutá. Ja by som 

odporučil, spravme dva varianty a potom uvidíme, ktorá budova je na čo vhodná a ešte by 

som chcel vidieť energetickú náročnosť.   

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – nie je to dnešným bodom programu, nebudeme 

o tom hlasovať. Niekde si to prediskutujeme. Chceme to tam sprevádzkovať, ale konečne 

obec robí niečo, čo môže fungovať samostatne.  

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ – povedal si, že odpovieš mi na moje otázky 

písomne. Prečo v tej zápisnici je iné napísané, ako sme schválili.  

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ - keby sme skúsili sformulovať uznesenie tu 

na mieste.  

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ - presne formulovaný je návrh na uznesenie 

v zápisnici a v uznesení je niečo úplne iné. Ja túto zápisnicu nepodpíšem. Ja som to už žiadala 

a pýtala som sa, prečo to nie je upravené.  

 

p. Tomáš S l i v o ň, poslanec OZ – budeme hlasovať zvlášť o každom bode? 

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – ako prvý sa má predniesť návrh, ktorý bol pripravený 

odbornými pracovníkmi obce a keď ten neprejde, tak sa bude hlasovať za upravený.  

 

11/ Návrh na uznesenie 

 

Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „E“. 

 

Poslanci OZ   s c h v á l i l i     nasledovné uznesenie: 

 

OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO PALÁRIKOVO 

UZNESENIE číslo  39/180913 

 

I. 

 Obecné zastupiteľstvo správu o činnosti obecnej rady   a kontrolu plnenia uznesenia z     

 XXVIII.  zasadnutia obecného zastupiteľstva   

A/  b e r i e    n a   v e d o m i e 
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a súčasne ju                                        B/  s c h v a ľ u j e 

bez pripomienok poslancov obecného zastupiteľstva. 

 

II. 

 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo monitorovaciu  správu o plnení úloh rozpočtu obce 

vrátane rozpočtovej organizácie ZŠ s MŠ K. Strmeňa  k 30.06.2018 

A/  k o n š t a t u j e, 

že sa dosiahli nasledovné ukazovatele: 

1/ plnenie príjmov z UR   2 602 571,16 €  sa dosiahlo vo výške  1 458 7866,13 € t. j. 56,05 %, 

2/ plnenie výdavkov z UR 1 793 720,16 € sa dosiahlo vo výške 1 079 201,52 €, t.j.60,17  %., 

že v ZŠ K. Strmeňa s MŠ so dosiahli za hodnotené obdobie: 

1/ vlastné príjmy vo výške ...................................................  38828,64 €, 

2/ výdavky v ZŠ 1-4 vo výške .............................................109 095,69 €, 

    výdavky v ZŠ 5-9 vo výške .............................................128 857,16 €, 

    výdavky v MŠ vo výške ..................................................  88  943,17 €, 

    výdavky v ŠKD vo výške ................................................  15 728,65 €, 

    výdavky v ŠJ  vo výške .............................................  ...    57 937,07 €, 

B/  ž i a d a  

Správu Základnej školy  s materskou školou Karola Strmeňa o príjmoch a výdavkoch 

k 30.6.2018 a úpravu bežného rozpočtu k 31.8.2018 prepracovať z dôvodu finančných 

nejasností s vysvetlivkami 

C/  b e r i e      n a    v e d o m i e 

1/ Stanovisko hlavného kontrolóra k plneniu rozpočtu obce za I . polrok 2018  

    a k navrhovaným úpravám rozpočtu obce  

2/ Úpravu rozpočtu číslo 8  k 31.8.2018 o poskytnuté prostriedky zo ŠR 

- príjmová časť ........................................................+    9 181,19  € a 

- Výdavková časť ....................................................+    9 181,19 € 

podľa  predlohy. 

D/ s c h v a ľ u j e 

 

1/monitorovaciu správu o plnení úloh rozpočtu obce k 30.06.2018 

2/ Úpravu rozpočtu číslo 9   k 31.8.2018 

Príjmová časť ................................................................. +  97 467,14 €,  

Z toho :  

- bežné príjmy  ............................................................... +  91 633,24 €  

-  finančné operácie......................................................... +     5 833,90 € 

Výdavková časť.............................................................. +   97 467,14 € 

Z toho: 

Bežné výdavky ............................................................... +  63 832,90 € 

Kapitálové výdavky ....................................................... +  16 977,90 € 

ZŠ s MŠ  K. Strmeňa  zvýšenie...................................... +  16 656,34 €. 
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III. 

 Obecné zastupiteľstvo    s ú hl a s í    s vykonaním inventarizácie majetku obce 

k 31.10.2018 , podľa predloženého návrhu. 

 

IV. 

  Obecné zastupiteľstvo na základe predloženého návrhu 

 

A/   p r e r o k o v a l o 

nutnosť prevádzkovania verejného vodovodu a verejnej kanalizácie prevádzkovateľom 

s oprávnením 

B/  s c h v á l i l o 

a/ majetok pozostávajúci z rozšírenia vodovodu v priemyselnom parku a kanalizácie    

    z priemyselného parku vrátane dvoch čerpacích staníc ponechať v majetku obce  

b/ predloženie žiadosti v termíne do 30.10.2018 na Západoslovenskú vodárenskú spoločnosť  

a. s. Nitra k uzatvoreniu zmluvy na prevádzku rozšíreného vodovodu a kanalizácie vč.  

    dvoch  čerpacích staníc , vybudovaných v rámci stavby Priemyselný park Palárikovo. 

 

V. 

 Obecné zastupiteľstvo 

b e r i e     n a    v e d o m i e 

informatívnu správu  riaditeľa ZŠ s MŠ o technickom stave budovy  Základnej školy  

s materskou školou Palárikovo. 

 

 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 7 – Viktor Berkeš, Ing. Alžbeta Husková, prof. Monika Jankechová, Mgr. 

Rudolf Kodada, Ľudmila Košíková, Ing. Igor Rezdovič, Ing. Róbert Židuliak 

Proti: 2 – Tomáš Slivoň, PaedDr. Miroslava Tóthová 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

 

11/ Záver 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – poďakoval za podnetné návrhy a schôdzku obecného 

zastupiteľstva  ukončil.  

 

  Overovatelia:         p. Ľudmila K o š í k o v á 

                                                                         poslankyňa OZ 

 

 

              p. Viktor B e r k e š 

                                                                             poslanec OZ 
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                Mgr. Jozef D e r ň á r 

                starosta obce 

 

 

      Alžbeta J a n k u l á r o v á 

             prednostka OcÚ 

 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Silvia Tóthová                           
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